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Από το αριθμ. 1/2025 Πρακτικό Συνεδρίασης Πενταμελούς Επιτροπής Παρακολούθησης του 
Προγράμματος Διαχείρισης Αδέσποτων Ζώων Συντροφιάς  του Δήμου Βοΐου. 
 
Αριθμός Απόφασης: 1/2025 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ 

        Συζήτηση και λήψη απόφασης για την επικινδυνότητα ή μη ενός αδέσποτου σκύλου, μετά 
από επιθέσεις σε δημότες στη Δ.Κ. Σιάτιστας και τη γνωμοδότηση εκπαιδευτή. 

Στη Σιάτιστα και στο Δημοτικό Κατάστημα του Δήμου Βοΐου σήμερα την 7η του μήνα  ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 
του έτους 2025 μέρα της εβδομάδας ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ και ώρα 10:00 π.μ. συγκεντρώθηκε σε τακτική 
συνεδρίαση η Πενταμελής Επιτροπή για την Παρακολούθηση του Προγράμματος Διαχείρισης 
Αδέσποτων Ζώων Συντροφιάς του Δήμου Βοΐου, όπως συστάθηκε με την υπ’ αριθμ. 265/2024 
απόφαση Δημάρχου του Δήμου Βοΐου (ΑΔΑ: 60ΤΛΩ97-ΣΙΖ), σύμφωνα με τις διατάξεις του 
Ν.4830/2021(ΦΕΚ 169 Α΄). 
 
Στα μέλη της Επιτροπής απευθύνθηκε και επιδόθηκε ή γνωστοποιήθηκε - κατά περίπτωση - 
χωριστά σε καθένα μέλος, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 75 του Ν. 3852/2010 η με αριθμ. 
πρωτ. 1800/0-02-2025 γραπτή Πρόσκληση του Αντιδήμαρχου κ. Πήττα Θεόδωρου, με τα κάτωθι 
θέματα ημερήσιας διάταξης: 
 

1. Λήψη απόφασης για την επικινδυνότητα ή μη ενός αδέσποτου σκύλου, μετά από επιθέσεις 

σε δημότες στη Δ.Κ. Σιάτιστας και τη γνωμοδότηση εκπαιδευτή. 

2. ……………………………… 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 5 μελών, βρέθηκαν: 
 
   ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                          ΑΠΟΝΤΕΣ 
 
1. Πήττας Θεόδωρος      Ουδείς. 
2. Κουζιώνης Ιωάννης         
3. Τουρλούμης Δημήτριος 
4. Καλαμπούκας Ιωάννης 
5. Κούρας Αρχοντής 
  
ενώ στην τήρηση των πρακτικών ήταν ο υπάλληλος του Δήμου Δόρδας Χρήστος. 
 
Επίσης στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και συμμετείχε στη συζήτηση η κα Ώττα Τατιάνα, μέλος του 
Φιλοζωικού Συλλόγου Σιάτιστας. 

Ο Αντιδήμαρχος κ. Πήττας εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερησίας διάταξης έθεσε υπόψη των 
μελών της Επιτροπής τις επιθέσεις που εκδήλωσε αδέσποτος σκύλος, ο οποίος οδηγήθηκε σε 
Κέντρο Εκπαίδευσης Σκύλων για επίσημη αξιολόγηση, και κατέθεσε τη Βεβαίωση Αξιολόγησης 
του εκπαιδευτή, η οποία αναφέρει τα παρακάτω: 

«Βεβαιώνεται ότι ο παρακάτω Σκύλος: 
Φυλή: Ημίαιμο μεγαλόσωμο. 
Ηλικία: 2 Έτη,11 Μήνες (25-01-2022). 
Φύλο: Αρσενικό. 
Χρώμα: ΛΕΥΚΟ ΜΑΥΡΟ. 
Αρ. Ταυτοποίησης microchip: 900219002103460. 
Λεπτομέρειες Ιδιοκτήτη Όνομα: ΔΗΜΟΣ ΒΟΪΟΥ. 



Ύστερα από παραμονή 15 ημερών (21/01/25-04/02/25) στην μονάδα μας για αξιολόγηση 
επιθετικότητας μετά από αίτημα του ΔΗΜΟΥ ΒΟΪΟΥ ότι: 
1. Δεν είναι μόνιμα επιθετικός αλλά γίνεται επιθετικός και ικανός να δαγκώσει υπό συνθήκες και 

αιτίες οι οποίες δημιουργούν επιθετικότητα όταν ο σκύλος καλείται να αυτοσυντηρηθεί και να ζει 

ως αδέσποτος στο φυσικό του περιβάλλον. 

2. Κατά την διαχείρησή του ως δεσποζόμενος με επαγγελματική διαχείριση δεν έδειξε σημάδια 

επιθετικότητας τα οποία κατατάσσουν το σκύλο ως μόνιμα επιθετικό. 

ΠΟΡΙΣΜΑ 
Λαμβάνοντας υπόψη το παρελθόν επιθετικότητας του σκύλου και την αξιολόγηση των τάσεών του 
κατά την παραμονή του για αξιολόγηση, ο παραπάνω σκύλος ΔΕΝ ΚΡΙΝΕΤΑΙ ΙΚΑΝΟΣ ΓΙΑ 
ΕΠΑΝΕΝΤΑΞΗ στο φυσικό του περιβάλλον διότι θα επαναληφθεί η επιθετική του συμπεριφορά! 
Αντιθέτως ως δεσποζόμενος με σωστή εκπαίδευση η επιθετική του ανεξέλεγκτη συμπεριφορά θα 
τείνει να εξαφανιστεί. 
Προτείνεται ο σκύλος να δοθεί προς υιοθεσία σε κατάλληλους ιδιοκτήτες». 

Ο κ. Πήττας ζήτησε στη συνέχεια την άποψη και την πρόταση των μελών. 

Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο κ. Τουρλούμης, ο οποίος παρατήρησε ότι το σκυλί επιτέθηκε κατόπιν 
πρόκλησης. 

Ο κ. Πήττας ξεκαθάρισε ότι αυτό που είναι προς συζήτηση και κρίνεται, είναι η επιθετικότητα του 
σκύλου.  

Ο κ. Καλαμπούκας σημείωσε τη δυσκολία που έχει το συγκεκριμένο περιστατικό και ότι δεν είναι 
απλό να αντιμετωπιστεί και πρότεινε να γίνει προσπάθεια για υιοθεσία του σκύλου, όπως 
προβλέπεται από τον νόμο. 

Στη συνέχεια πήρε το λόγο η κ. Ώττα Τατιάνα, μέλος του Φιλοζωικού Συλλόγου «Η  Ευθύνη», και 
παρατήρησε ότι ο σκύλος αποδεδειγμένα δάγκωσε δύο φορές, οδηγήθηκε στον εκπαιδευτή ο 
οποίος έκρινε ότι δεν είναι ικανός για επανένταξη, και πρότεινε να γίνει η προσπάθεια για υιοθεσία, 
η οποία είναι η μόνη βιώσιμη λύση για το σκύλο και, αν δεν υπάρξει θετικό αποτέλεσμα, ο σκύλος 
μοιραία να οδηγηθεί σε ευθανασία, όπως ορίζει ο νόμος. 

Ο Αντιδήμαρχος επισήμανε τις δεσμεύσεις του νόμου που ισχύει για τη διαχείριση των αδέσποτων 
ζώων. 

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση. 

Στη συνέχεια ο Αντιδήμαρχος κ. Πήττας κάλεσε την Επιτροπή (ως αρμόδιο όργανο) να αποφασίσει 
σχετικά. 
 
Ύστερα από τα παραπάνω η Επιτροπή λαμβάνοντας υπόψη: 

1. Τις διατάξεις του Ν.4830/2021(ΦΕΚ196 Α’). 
2. Τις διατάξεις του άρθρου 73 του Ν.3852/10(ΦΕΚ 87 Α΄), ως ισχύει. 
3. Τις διατάξεις του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της αυτοδιοίκησης και της 

Αποκεντρωμένης Διοίκησης-Πρόγραμμα Καλλικράτης». 
4. Την με αρ. πρωτ. 83691/17-12-2024 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ., με θέμα: «Εγκύκλιος για τον 

χαρακτηρισμό ενός αδέσποτου ζώου συντροφιάς ως επικίνδυνο». 
5. Την από 04-02-2025 Βεβαίωση Αξιολόγησης του εκπαιδευτή σκύλων κ. Σέγκα Γεωργίου. 
6. Την εισήγηση του Αντιδήμαρχου κ. Πήττα 

 
 



ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 
 
Ότι ο σκύλος σύμφωνα με τη γνωμάτευση του εκπαιδευτή δεν κρίνεται ικανός για επανένταξη στο 
φυσικό του περιβάλλον διότι θα επαναληφθεί η επιθετική του συμπεριφορά, χαρακτηρίζεται ως 
επικίνδυνος και πρέπει να οδηγηθεί σε ευθανασία, αφού προηγουμένως παρέλθει το χρονικό 
διάστημα των 30 ημερών, που ορίζει ο νόμος, στο οποίο θα γίνει προσπάθεια για υιοθεσία του. 
                                                                                                                      

Αριθμός Απόφασης: 1/2025 
………………………………………………………………………………………………………………… 
 
  Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται όπως ο Νόμος ορίζει.-  
 
                             Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ        ΤΑ ΜΕΛΗ 

(ακολουθούν υπογραφές) 
ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Σιάτιστα 07/02/2025 

Ο  ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

ΠΗΤΤΑΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ 


